
 

 

5. KOOSSEISU 13. ISTUNGI PROTOKOLL 

 

 

Jõhvis 15. septembril 2022, nr 1-1/13 

 

 

Istungi algus kell 17.00 

lõpp kell 17.57 

 

 

Istungit juhatas vallavolikogu esimees Vallo Reimaa, protokollis volikogu kantselei juhataja-jurist 

Piia Lipp. 

 

Osa võtsid: kõik 21 volikogu liiget (registreerimisleht lisatud protokollile) ning vallavalitsusest 

abivallavanemad Arvo Aller ja Ingrid Spitz, valitsuse liige Sergei Andrejev, vallasekretär Aksana 

Pungas, õigusnõunik Silver Peepmaa ja keskkonnaspetsialist Svetlana Jürgens. 

 

 

Esmalt õnnitles volikogu esimees volikogu liikmetest septembrikuu sünnipäevalisi: Ivo Okast ja 

Ilmar Auna. 

Seejärel edastas volikogu esimees järgmised teated: 

• Riho Breivel peatas oma volikogu liikme volitused kuni 28.11.2022 ning asendusliikmena jätkab 

Tarmo Anton; 

• Teet Kuusmik peatas oma volikogu liikme volitused kuni 26.11.2022 ja tema asendusliikmeks 

määrati alates 25.08.2022 Andres Saar; 

• seoses Teet Kuusmiku volikogu liikme volituste peatumisega lõppes Reformierakonna 

fraktsiooni tegevus 25.08.2022 vastavalt Jõhvi valla põhimääruse § 17 lõike 7 punktile 2 – 

fraktsiooni liikmete arv langes alla kolme volikogu liikme; 

• Nikolai Ossipenko peatas oma volikogu liikme volitused kuni 01.01.2023 ning tema 

asendusliikmena jätkab Arkadi Zakarljuka; 

• vallavalitsus otsustas 06.09.2022 istungil menetlusest tagasi võtta eelnõu „Jõhvi valla 

heakorraeeskiri“; 

• volikogu liikmed Tea Allikmäe, Timo Muttanen ja Andres Saar on moodustanud  

Reformierakonna fraktsiooni, fraktsiooni esimees Tea Allikmäe ja aseesimees Timo Muttanen. 

 

Vallo Reimaa: kas kellelgi on ettepanekuid volikogu istungi päevakorra projekti kohta? 

Ettepanekud päevakorra muutmiseks ei tehtud. 

 

Ühehääleselt 18 poolthäälega kinnitati järgmine istungi päevakord: 

1. Ettepaneku tegemine läbirääkimiste alustamiseks haldusterritoriaalse korralduse muutmise üle. 

2. Jõhvi valla eelarvest kultuuritegevuse ja kohaliku omaalgatuse toetamise kord. 

3. Sporditegevuse toetamise kord Jõhvi vallas. 

4. Volikogu revisjonikomisjoni liikme valimine. 

5. Muudatuse tegemine volikogu noorsookomisjoni koosseisus.   

6. Jõhvi linna, Narva mnt 36 kinnistu ja lähiala detailplaneeringu koostamise lõpetamine. 

7. Jõhvi linna Pargi tänav T9 kinnistu detailplaneeringu koostamise lõpetamine. 

 

JÕHVI  VALLAVOLIKOGU 

 



8. Loa andmine Euroopa Sotsiaalfondi meetme taotlusvoorus osalemiseks ja rahalise kohustuse 

võtmine. 

9. Riigitee nr 1 Tallinn-Narva (E20) km 162,5-172,5 Jõhvi-Toila teelõigu eelprojekti keskkonnamõju 

hindamise aruande tingimuslik kooskõlastamine. 

10. Volikogu liikme Aleksei Naumkini 18.08.2022 esitatud järelepärimisele vastamine. 

 

Vallo Reimaa: kas keegi soovib esitada avaldust? 

Aleksei Naumkin: esitan arupärimise vallavanemale (luges ette arupärimise teksti, lisatud 

protokollile). 

 

Vallo Reimaa: annan ka teada, et VOLISe koolitus toimub teisipäeval, 27. septembril 2022, algusega 

kell 16.00 ning palun kõikidel volikogu liikmetel, kes vajavad koolituse ajaks ja ka edaspidi VOLISe 

vahendusel istungi pidamisel sülearvutit, sellest teada anda volikogu kantseleile. 

Paul Paas: soovitan volikogu liikmetel tulla oma arvutiga. 

 

Istungiga liitusid Aleksandr Romanovitš ja Kaia Kaldvee Teamsi vahendusel. 

 

Päevakorrapunkt nr 1 

Ettepaneku tegemine läbirääkimiste alustamiseks haldusterritoriaalse korralduse muutmise üle. 

Ettekandja: volikogu esimees Vallo Reimaa, kes selgitas ka ühinemisläbirääkimiste edasist menetlust 

ning et Toila vallaga on kohtutud ja kahe omavalitsuse tegevussfäärid on suures osas läbi põimunud. 

Aleksei Naumkin: kas Kohtla-Järve linnaga ei ole kohtutud ja läbirääkimisi peetud, et alustada 

läbirääkimisi ühinemiseks? 

Vallo Reimaa: oleme Kohtla-Järve linna esindajatega kohtunud ning arutanud koostööd erinevates 

valdkondades, kuid praegu ei ole olnud mõtet, et alustada ühinemisläbirääkimisi. 

Aleksei Naumkin: minu ettepanek on alustada Kohtla-Järve linnaga läbirääkimisi Ahtme linnaosa 

ühendamiseks Jõhviga, kuna Ahtme linnaosaga on väga palju puutumusi erinevates valdkondades. 

Vallo Reimaa: seda arutame tulevikus, täna on laual eelnõu ühinemisläbirääkimisteks Toilaga. 

Paul Paas: kui kellelgi on mingeid ettepanekuid või soove, mida volikogu istungil arutada, siis tuleks 

sellest õigeaegselt teada anda, st et kui kellelgi on soov esitatud eelnõud laiendada, siis tulnuks 

ettepanek teha varem. 

Aleksei Naumkin: Keskerakonna poolt ei ole kedagi kinnitatud eestseisuse liikmeks, sest meil ei ole 

fraktsiooni, mille tõttu ei ole me kursis millest eestseisusel räägitakse. 

Volikogu esimees pani eelnõu hääletusele. 

Hääletustulemusega poolt 18, vastu 1 ja erapooletuid 1, o t s u s t a t i : võtta vastu otsus nr 81 

„Ettepaneku tegemine läbirääkimiste alustamiseks haldusterritoriaalse korralduse muutmise üle“ 

(lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 2 

Jõhvi valla eelarvest kultuuritegevuse ja kohaliku omaalgatuse toetamise kord. 

Ettekandja: abivallavanem Ingrid Spitz, kes teavitas volikogu liikmeid, et uue redaktsiooni 

koostamine tulenes vajadusest uuendada ja kaasajastada dokumenti ning teha toetuste maksmine 

selgemaks ja arusaadavamaks kõigile. Volikogu kultuurikomisjon on eelnõu heaks kiitnud. 

Aleksei Naumkin: millised on arusaamatused kehtivas redaktsioonis või ei sobi see konkreetselt teile. 

Ingrid Spitz andis ülevaate olulisematest muudatustest esitatud eelnõu ja kehtiva redaktsiooni vahel. 

Volikogu esimees pani eelnõu hääletusele. 

Hääletustulemusega poolt 18, vastu 0 ja erapooletuid 2, o t s u s t a t i : anda määrus nr 25 „Jõhvi 

valla eelarvest kultuuritegevuse ja kohaliku omaalgatuse toetamise kord“ (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 3 

Sporditegevuse toetamise kord Jõhvi vallas. 



Ettekandja: abivallavanem Ingrid Spitz, kes andis ülevaate olulisematest muudatustest esitatud  

eelnõu ja kehtiva redaktsiooni vahel.  

Spordikomisjoni esimees Timo Muttanen täiendas, et eelnõu kohta küsiti arvamust ka valla 

spordiklubidelt. 

Aleksei Naumkin: kas see punkt on jäänud samaks, et kui laps käib spordikoolis, siis spordiklubis 

tema osas pearaha ei maksta? 

Ingrid Spitz: laps võib olla kahes erinevas klubis, siis makstakse pearaha, see on ka kehtivas 

redaktsioonis nii. 

 

Ettekande ajal saabus istungile Evelyn Danilov. 

 

Volikogu esimees pani eelnõu hääletusele. 

Hääletustulemusega poolt 19, vastu 0 ja erapooletuid 2, o t s u s t a t i : anda määrus nr 26 

„Sporditegevuse toetamise kord Jõhvi vallas“ (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 4 

Volikogu revisjonikomisjoni liikme valimine. 

Ettekandja: komisjoni esimees Evelyn Danilov, kes tegi ettepaneku valida revisjonikomisjoni  

liikmeks Andres Saar. 

Vallo Reimaa: revisjonikomisjoni liikmete kinnitamine toimub komisjoni esimehe esildise alusel 

salajase hääletamise teel. Salajase hääletuse läbiviimiseks on vajalik moodustada 

hääletamiskomisjon. Teen ettepaneku moodustada 3-liikmeline hääletamiskomisjon koosseisus Irina 

Šulgina, Andrei Ojamäe ja Paul Paas.  

Hääletustulemusega  poolt 19, vastu  ja erapooletuid  ei  olnud (kaks volikogu  liiget ei hääletanud)  

o t s u s t a t i : moodustada 3-liikmeline hääletamiskomisjon koosseisus Irina Šulgina, Andrei Ojamäe 

ja Paul Paas.  

Viidi läbi salajane hääletamine. 

 

Istungilt (Teamsist) lahkus Aleksandr Romanovitš. 

 

Hääletamiskomisjoni esimees Irina Šulgina luges ette hääletamisprotokolli, mille alusel Andres Saar 

sai 18 poolthäält (üks hääletussedel oli täitmata). 

Salajase hääletuse tulemusel võeti vastu otsus nr 82 „Volikogu revisjonikomisjoni liikme valimine“ 

(lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 5 

Muudatuse tegemine volikogu noorsookomisjoni koosseisus.   

Ettekandja: noorsookomisjoni esimees Vallo Reimaa. 

Volikogu esimees pani eelnõu hääletusele. 

Hääletustulemusega poolt 19, vastu  ja  erapooletuid  ei  olnud  (üks  volikogu  liige  ei  hääletanud) 

o t s u s t a t i : võtta vastu otsus nr 83 „Muudatuse tegemine volikogu noorsookomisjoni koosseisus“ 

(lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 6 

Jõhvi linna, Narva mnt 36 kinnistu ja lähiala detailplaneeringu koostamise lõpetamine. 

Ettekandja: õigusnõunik Silver Peepmaa. 

Volikogu liige Paul Paas kutsus volikogu liikmeid toetama protsessi, millega lõpetatakse algatatud, 

kuid huvi puudusest pooleliolevate detailplaneeringute koostamine. 

Volikogu esimees pani eelnõu hääletusele. 

Hääletustulemusega poolt 19, vastu 0 ja erapooletuid 1, o t s u s t a t i : võtta vastu otsus nr 84 „Jõhvi 

linna, Narva mnt 36 kinnistu ja lähiala detailplaneeringu koostamise lõpetamine“ (lisatud 

protokollile). 



 

Päevakorrapunkt nr 7 

Jõhvi linna Pargi tänav T9 kinnistu detailplaneeringu koostamise lõpetamine. 

Ettekandja: õigusnõunik Silver Peepmaa. 

Aleksei Naumkin: kas ma sain õigesti aru, et tegelikult panete punkti projektile, mis on seotud jäähalli 

planeerimisele? 

Silver Peepmaa kinnitas, et küsija on õigesti aru saanud. 

Aleksei Naumkin: eelmisel aastal anti vallavalitsusele korraldus alustada planeeringu koostamisega, 

miks seda siis ei koostatud? 

Silver Peepmaa: üldplaneeringut muutva detailplaneeringu algatamise otsustab volikogu, ka eelarve 

kinnitab volikogu, 2022. aasta eelarves ega ka kahes lisaeelarves ei ole planeeritud raha selle 

planeerimistegevusega jätkamiseks ning valitsus lähtub sellest, et kui raha ei ole, siis volikogul 

puudub tahe seda planeeringut edasi menetleda. 

Aleksei Naumkin: see tähendab, et hääletame täna seda, et jäähalli ei hakata ehitama. 

Silver Peepmaa: lõpetatakse planeeringu koostamine jäähalli just selles kohas planeerimiseks, 

esitatud eelnõu ehitamist ei puuduta. 

Volikogu esimees pani eelnõu hääletusele. 

Hääletustulemusega  poolt  11, vastu  1  ja  erapooletuid  1  (seitse  volikogu  liiget  ei  hääletanud)  

o t s u s t a t i : võtta vastu otsus nr 85 „Jõhvi linna Pargi tänav T9 kinnistu detailplaneeringu 

koostamise lõpetamine“ (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 8 

Loa andmine Euroopa Sotsiaalfondi meetme taotlusvoorus osalemiseks ja rahalise kohustuse 

võtmine. 

Ettekandja: abivallavanem Ingrid Spitz. 

Volikogu esimees pani eelnõu hääletusele. 

Hääletustulemusega poolt 20, vastu ja erapooletuid ei olnud, o t s u s t a t i : võtta vastu otsus nr 86 

„Loa andmine Euroopa Sotsiaalfondi meetme taotlusvoorus osalemiseks ja rahalise kohustuse 

võtmine“ (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 9 

Riigitee nr 1 Tallinn-Narva (E20) km 162,5-172,5 Jõhvi-Toila teelõigu eelprojekti keskkonnamõju 

hindamise aruande tingimuslik kooskõlastamine. 

Ettekandja: keskkonnaspetsialist Svetlana Jürgens. 

Vallo Reimaa: kas täpsustaksid, mille kohta me tingimused seame. 

Svetlana Jürgens: keskkonnamõju hindamise aruandes ei ole arvestatud meie ettepanekutega kõrge 

mürataseme tõttu müratõkkeseinte vajadusega. 

Volikogu esimees pani eelnõu hääletusele. 

Hääletustulemusega poolt 19, vastu 0 ja erapooletuid 1, o t s u s t a t i : võtta vastu otsus nr 87 

„Riigitee nr 1 Tallinn-Narva (E20) km 162,5-172,5 Jõhvi-Toila teelõigu eelprojekti keskkonnamõju 

hindamise aruande tingimuslik kooskõlastamine“ (lisatud protokollile). 

 

Istungilt (Teamsist) lahkus Kaia Kaldvee. 

 

Päevakorrapunkt nr 10 

Volikogu liikme Aleksei Naumkini 18.08.2022 esitatud järelepärimisele vastamine. 

Abivallavanem Arvo Aller luges ette vastuse arupärimisele (vastusega arupärimisele on võimalik 

tutvuda Jõhvi Vallavalitsuse avalikus dokumendihaldusregistris, 30.08.2022 kiri nr 1-6/117-1). 

Aleksei Naumkin: kas ma saan tutvuda kirjaga, kus pöördute ministeeriumi poole? 

Arvo Aller: saate sellega tutvuda. 

Aleksei Naumkini ja Arvo Alleri vahe toimus diskussioon jalgpallihalli ehitamiseks vajaliku 

lisafinantseerimise teemal. 



Aleksei Naumkin: kas me tulevikus volikogu istungil proua Toomelit veel näeme või ta puudub aasta 

lõpuni? 

Arvo Aller: seda tuleb tema käest küsida. 

 

 

Vallo Reimaa andis volikogu liikmetele teda, et järgmine volikogu istung toimub 13. oktoobril. 

Nädala võrra tavapärase volikogu istungi aja nihutamine tuleneb vajadusest kinnitada seadusjärgseks 

tähtajaks uuendatud valla arengukava ja eelarvestrateegia. 

 

 

 

 

 

Vallo Reimaa 

Volikogu esimees 


